

الشروط والأحكام لعرض 25% على مشترياتك من نون

25% discount on noon – Terms and Conditions

- The offer is valid from 16 September 2026 at 00:01 until 30 September 2026 at 23:59, KSA local time.
- 25% discount, capped at SAR 150 per transaction.
- Minimum spend of SAR 100 per transaction.
- Offer is valid on a maximum of 2 orders per customer using promo code: meem
- 25% discount on noon Minutes, capped at SAR 25 per transaction, with a minimum spend of SAR 60. Valid on a maximum of 2 orders per customer using promo code: meem.
- Offer valid on select items except gold, jewelry and mobiles under SAR 500 and newly launched Apple Iphone 18 products.
- This offer is not valid for payments using e-wallets (Apple Pay, mada Pay, Samsung Pay, Google Pay, noon Pay) or noon credits.
- يسري العرض من 16 سبتمبر 2026 الساعة 00:01 وحتى 30 سبتمبر 2026 الساعة 23:59، حسب التوقيت المحلي للمملكة العربية السعودية.
- خصم 25% بحد أقصى 150 ريال سعودي لكل عملية.
- الحد الأدنى للإنفاق 100 ريال سعودي لكل عملية.
- يسري العرض على طلبين كحد أقصى لكل عميل باستخدام الرمز الترويجي : meem
- خصم 25% على نون مينتس، بحد أقصى 25 ريال سعودي لكل عملية، وبحد أدنى للإنفاق 60 ريال سعودي. يسري العرض على طلبين كحد أقصى لكل عميل باستخدام الرمز الترويجي : meem
- يسري العرض على منتجات مختارة، باستثناء الذهب والمجوهرات، والهواتف المحمولة التي تقل قيمتها عن 500 ر.س، ومنتجات Apple iPhone 18 المطروحة حديثاً.
- لا يسري هذا العرض على المدفوعات التي تتم باستخدام المحافظ الإلكترونية (mada Pay، Apple Pay، Google Pay، Samsung Pay، noon Pay) أو رصيد نون.

- Offer will only apply on meem Credit Cards issued in KSA.
- The discount will be applied at checkout when using a meem Credit Card issued in KSA and entering the promo code meem.
- meem Go cards and Debit Cards are excluded from this offer.
- The offer cannot be combined with any other voucher or coupon code.
- The offer is not applicable to purchases of noon Gift Cards.
- Annual Percentage Rate (APR) starting from 42.31%, based on a principal amount of SAR 10,000.

- يسري العرض فقط على بطاقات ميم الائتمانية الصادرة في المملكة العربية السعودية .
- بطاقة ميم Go و بطاقة مدى مستثناة من هذا العرض.
- يُطبق الخصم عند إتمام عملية الدفع باستخدام بطاقة ميم الائتمانية الصادرة في المملكة العربية السعودية وإدخال الرمز الترويجي meem.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي قسائم أو رموز خصم أخرى.
- لا يسري العرض على شراء بطاقات هدايا نون.
- يبدأ معدل النسبة السنوية (APR) من 42.31% بناءً على مبلغ تمويل أساسي قدره 10,000 ر.س.

